Ministry of Municipalities Affairs and Agriculture

عَلَّهُ الْمُنْ الْمُنْمُ لِلْمُنْ الْمُنْ الْمُنْ الْمُنْ ال

Agriculture and Marine Resources Affairs Agricultural Health Directorate

شؤون الزراعة والثروة البحرية إدارة الصحة الزراعية

ترخيص استخدام العلامة الدولية الخاصة بمعالجة مواد التعبئة الخشبية (ISPM# 15)

License to use the international mark for the treatment of wood packaging material (ISPM# 15)

Permit No.	BH-PB-05-23-HT	رقم الترخيص	Date	22/01/2024		تاريخ
CR No.	118572-1	رقم السجل التجاري	Company Name	باليتبيز ذ.م.م. PALLETBIZ W.L.L.		أسم الشركة
Manager Name	Abdul Hussain Jarmal	أسم المدير المسنول	Owner Name	Mohamed Ahmed Abdulla Mahfoodh Alaali		اسم المالك
Commercial Address	المنطقة Area	A New Arrange	طریق Road	مبنى Building	شقة Flat	العنوان التجاري
	المنطقة الصناعية Industrial Area	601	115	930	0	
Activities	Applying the international mark on wood packing materials made of heat-treated wood in the country of origin				وصف النشاط	
Expiry	22/01/2026					انتهاء الصلاحية





$\begin{array}{c} BH-PB-007 \\ HT \end{array}$



- Agricultural Health Directorate (AGHD) certifies that Palletbiz W.L.L. has been licensed to use the official mark (appearing here) on wood packing materials that are being manufactured by the company exclusively from wood that had been heat treated in the country of origin according to the provisions of ISPM#15.
- The company shall apply the international mark only on wood packaging materials it manufactures in its facilities, not on wood packaging materials made by other companies. The wood packaging materials shall be produced only from heat treated wood in the country of origin, treatment details shall be included in the phytosanitary certificates for the imported treated wood.
- The company bear all responsibilities on operations it carries out, without any responsibility on AGHD. The company shall inform the AGHD immediately about any problem happened relevant to these operations.
- The company shall be ready for any audit visits by specialists to ensure the compliance of the company with the provisions of this license. The company should provide the AGHD with detailed treatments reports each three months.
- This license is valid for two years and should be renewed three months before expiry date.

- تشهد إدارة الصحة الزراعية بأنه قد تم الترخيص لشركة باليتبيز ذم.م. باستعمال الختم (الظاهر هنا) على مواد التعبنة الخشبية التي تقوم الشركة بتصنيعها حصريا من أخشاب سبق معالجتها بالحرارة في بلد المنشأ وققا لضوابط المعيار الدولي رقم 15.
- تأتزم الشركة بوضع الختم فقط على مواد التعبئة الخشبية التي تقوم بتصنيعها بنفسها في مصانعها وليس على مواد التعبئة الخشبية التي تقوم شركات اخرى بتصنيعها، وتلتزم الشركة بإنتاج هذه المواد فقط من اخشاب سبق معالجتها بالحرارة في بلد المنشأ، مع النص على تفاصيل المعالجة في شهادة الصحة النباتية المصاحبة للأخشاب المستوردة.
- تتحمل الشركة كافة المسئوليات المترتبة على العمليات التي تقوم بها ودون أدني مسئولية على إدارة الصحة الزراعية، مع الالتزام بإبلاغ الادارة فورا عن حدوث أي مشكلة مرتبطة بتلك المعاملات.
- تكون الشركة على اتم الأستعداد لأي زيارات يقوم بها المختصين للتأكد من استمرار توافق الشركة مع ضوابط هذا الترخيص. وتقوم الشركة بموافاة إدارة الصحة الزراعية بتقارير تفصيلية كل ثلاث أشهر عن كافة العمليات.
- صلاًحية هذا الترخيص سنتين ويلزم تجديده قبل ثلاثة أشهر على الأقل من تاريخ انتهاؤه.

م. محمود رضاً مؤمن دير إدارة الصحة الزراعية



م. أحمد سعيد عيد رئيس قسم الوقاية والحجر النباتي